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Opgemaakt door Mevr. M. Steenbergen 
Aanwezig Mevrouw M. de Groot, (voorzitter), de dames A. Eikelenboom (SP), I. van den 

Brand (PvdA), A. Naaijkens (VVD) en de heren B. van de Kamp (LRG), E. 
Schellekens (LRG), H. v.d. Ven (LRG), T. Rittimon (Lijst Couwenberg), A. de 
Laat (SP),  J. Swaans (VVD), M. Bogers (Pro Actief Goirle), M. van den Hout 
(Pro Actief Goirle) en C. de Rooij (CDA), P. Poos (CDA)  
Griffier de heer B. van ’t Westeinde 
Wethouders: de heren S. Verhoeven, J. van Groenendaal, Th. V.d. Heijden 
Ambtelijke ondersteuning: Mw. J. Mastenbroek, mw. J. Bolt en de heren C. 
Zwartendijk en R. Gaveel 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De agenda wordt vastgesteld.  
 
Agendapunt 2 
 

Vaststelling jaarstukken 2010 

Voorzitter Er zijn geen technische vragen binnengekomen dus we kunnen het stuk 
inhoudelijk bespreken. 

Dhr. Schellekens Heeft een vraag over pag. 37 de doelstellingen. Het doel was 200 woningen 
te bouwen voor starters;dit is niet gehaald. Worden er extra inspanningen 
gedaan om het wel te halen? 

Dhr. de Laat Pag. 35 Klimaatbeleid: welke maatregelen zijn er op dit gebied geweest? Uit 
de cijfers is geen verandering te zien. Groen: er is veel dood gras bij droogte; 
ligt de oorzaak niet in dat  veel struiken vervangen zijn door gras? Als we 
dat wat terugdraaien is het groen het hele jaar door wat meer toonbaar. 

Mw. van de Brand Op pag. 38 staan bij prioriteit stimuleringskader zijn geen concrete acties 
vermeld. Wat zit er in de  pijpleiding? Pag. 131 e.v. grondbedrijf: Wat zijn de 
acties om verliezen in het grondbedrijf te beperken? Wat is de stand van 
zaken rondom het parkeerbeleid? 

Wethouder Verhoeven Vraag dhr. Schellekens:Beaamt dat er 152 woningen zijn opgeleverd i.p.v. 
200. We hopen dit in te gaan halen bij andere bouwprojecten zoals 
Bosschkens West. Daar komen 80 woningen voor starters.  
Vraag mw. v.d. Brand: betreft de STIKA (Stimuleringskader Groen-Blauwe 
diensten) kan ik mededelen dat er een initiatief is voor landgoedontwikkeling 
in Riel Noord.  
Toezegging: Wethouder Verhoeven zegt toe dat wanneer er aanvragen zijn 
voor STIKA (Stimuleringskader Groen-Blauwe diensten) dit bij het verslag 
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wordt gemeld 
Bij het grondbedrijf is het beleid dat er niet wordt gewerkt met 
bouwplannen die financieel negatief gaan uitwerken. Ook moeten we 
zorgvuldig zijn in de onderhandelingen met ontwikkelaars. 

Mw. van de Brand Hoe monitoort u de raad of u de verkoop haalt en/of u bij de diverse 
projecten op tijd kunt starten? 

Wethouder Verhoeven Er worden diverse plannen bijgesteld om het resultaat positief te krijgen. 
Vooral de rentekosten bij bouwprojecten baren het college zorgen. Zodra 
een bestemmingsplan onherroepelijk is moet de ontwikkelaar rentekosten 
gaan betalen.  

Mw. van de Brand Wil inzicht per complex: wanneer wordt de verkoop gestart en wat zullen de 
prijzen hiervan zijn. 

Wethouder Verhoeven Zal nagaan op welke manier hij hier op terug kan komen.  
Mw. J. Bolt In de BURAP kunt u een formulier terugvinden waar per project diverse 

zaken zijn terug te vinden. 
Mw. van de Brand Beaamt dit. Echter ze wil een financieel overzicht erbij zien per project. 
Wethouder Verhoeven Toezegging: zegt toe binnen de reguliere rapportages over de planning van 

woningbouwprojecten (bijlage burap) de consequenties van wijzigingen 
(voortgang en (financiële) risico's van projecten) aan te geven. 
 

Dhr. Bogers De wethouder zegt dat de bouwplannen worden bijgesteld. Houdt dit in dat 
er meer duurdere woningen worden gebouwd dan goedkope om een positief 
resultaat te bereiken? 

Wethouder Verhoeven Er worden verschillende maatregelen genomen. Bijv. een openbaar strookje 
grond wordt aan een kavel toegevoegd. Dit kavel wordt dan wat duurder 
verkocht en is aantrekkelijker in de verkoop. Ook worden er goede 
renteafspraken gemaakt met de ontwikkelaars. 
Toezegging Vraag dhr. de Laat: Wethouder Verhoeven zegt toe de vraag 
van de heer De Laat over de voorzieningen die zijn getroffen reserveringen 
klimaatbeleid (p 35 jaarstukken) bij het verslag te beantwoorden. 
 

Wethouder v. Groenendaal Vraag dhr. de Laat: het heeft geen zin om nu weer gras te gaan vervangen 
door struiken. We hebben met de raad namelijk net het 
groenomvormingsplan vastgesteld.  
Vraag mw. v.d. Brand: Over het parkeerbeleid komt een onderzoek naar 
parkeren in Goirle in samenhang met het gebruik van de parkeergarage. 
Voorlopig wordt er geen betaald parkeren ingevoerd.  

Voorzitter Concludeert dat het stuk als B -stuk kan worden doorgeleid naar de raad. 
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Agendapunt 3 1e Bestuursrapportage 2011 

 
Voorzitter Voor u ligt een rapportage van de eerste 17 weken van dit jaar. 
Dhr. v.d. Ven Wat is de stand van zaken rondom de fietsverbinding Riel – Gilze? 
Dhr. de Laat Is verheugd te constateren dat het startersfonds opnieuw is gevuld. Het is 

wel van belang dat dit geld niet wordt besteed voor aanleg van nieuwe 
kunstgrasvelden. Wat is de stand van zaken rondom Tyvoort? 

Dhr. Swaans Constateert dat programma 3 en 4 goed in de pas lopen.  
Mw. Naaijkens Wil graag een aanpassing zien in het uitstallingsbeleid voor de ondernemers. 

Het is prettig te lezen dat er een samenwerking komt met de ondernemers.  
Wethouder v. Groenendaal Voor de fietsverbinding zijn we nog steeds aan het zoeken naar 

mogelijkheden samen met Gilze. We blijven actief hierin. Echter u kent de 
financiële positie van de gemeente.  

Dhr. v.d. Ven Dus het is een kwestie van geld. 
Wethouder v. Groenendaal Er moeten gronden worden aangekocht voor de aanleg van een fietspad. Dit 

heeft momenteel gezien de financiële positie van de gemeente niet prioriteit 
nr. 1. 

Wethouder Verhoeven Is ook verheugd dat het startersfonds opnieuw gevuld is. Het is niet aan de 
orde dat dit geld besteed wordt aan kunstgrasvelden. 

Wethouder v.d. Heijden Vraag dhr. de Laat: Het bestemmingsplan Tyvoort is in voorbereiding. Eens 
in de 6 weken is er een gesprek met de ondernemers. Er worden eind 
augustus 2 inloopdagen georganiseerd voor de ondernemers.  
Vraag mw. Naaijkens: Er wordt gekeken door de ondernemersvereniging de 
Hovel en Tilburgseweg om er een ondernemersvereniging van te maken. Er 
wordt een voorlopig draagvlakonderzoek gedaan naar centrummanagement 
en instellen van BiZ. (Bedrijven Investerings Zone) 

Mw. v.d. Brand Is het instellen van een BiZ al in de commissie geweest? Volgens mij zijn we 
hier nog nooit eerder over geïnformeerd. 

Dhr. de Rooij Vraagt zich af of hier wel draagvlak is bij alle ondernemers. Hij is van 
mening dat het niet een taak is van de gemeente om een 
heffingsverordening voor ondernemers in te stellen.  

Voorzitter Kan er een notitie naar de raads- en commissieleden toekomen over het 
centrummanagement en invoering van een heffingsverordening voor de BiZ? 

Wethouder v.d. Heijden Toezegging: Wethouder Van der Heijden zegt een korte notitie toe over 
Bedrijfsinvesteringszone voor de commissie Ruimte in september. Gevraagd 
is om hier, indien mogelijk, ook aandacht te besteden aan 
kwijtscheldingsmogelijkheid. 
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Wethouder v.d. Heijden In de raad komt een voorstel voor vaststellen nieuw uitstallingsbeleid. Tot 
die tijd zal er een gedoogbeleid worden gevoerd.   

Voorzitter Concludeert dat het stuk als A -stuk kan worden doorgeleid naar de raad 
 
Agendapunt 4 
 

Milieujaarverslag 2010 

Dhr. Schellekens Op pag. 12 staan alleen maar de gegevens over het gemeentehuis. Hoe zien 
de gegevens eruit bij andere openbare gebouwen? Wat doet de gemeente op 
milieugebied bij andere openbare gebouwen? 

Dhr. de Laat Op pagina negen staat dat er leges in rekening worden gebracht. In hoeverre 
zijn deze kostendekkend. Wordt hemelwater opgevangen en hergebruikt? 
Wat is de stand van zaken van de maatregelen die zijn getroffen naar 
aanleiding van het CO2 onderzoek (p 29), zijn ouders op de hoogte zijn 
gebracht? 

Mw. Naaijkens Op pag. 12 staat dat het elektra is gedaald. Wat is hiervoor de reden? De 
VVD is blij dat de bronscheiding ligt op 61,2% en dat de doelstelling van het 
LAP (Landelijk afvalbeheerplan) is gerealiseerd in 2010. Op pag. 28 subsidie 
gevelisolatieproject, wat is de stand van zaken? 

Dhr. v.d. Sanden Wat houdt de controle in op pag. 7? De inkomsten op pag. 21 zijn veel lager 
dan de werkelijke kosten. Hij adviseert om hierbij naar Tilburg te kijken; 
daar liggen de kosten lager. 

Dhr. v.d. Hout Is blij dat het verslag nu voor de vakantie aanwezig is bij de commissie. 
Hiervoor een compliment. Voor het derde jaar op rij wordt er geen inzicht 
gegeven terwijl dit jaarlijks wordt gevraagd over de energiekosten van de 
openbare gebouwen. Hoe kan dit?  

Wethouder Verhoeven Het energieverbruik van andere openbare gebouwen dan die van het 
gemeentehuis is niet inzichtelijk voor de gemeente. We zouden kunnen 
overwegen om dit in het kader van back to basics meer inzichtelijk te gaan 
maken. 
Toezegging: Wethouder Verhoeven zegt toe de stand van zaken van de 
subsidieaanvraag gevelisolatie in Riel wordt bij het verslag gegeven. 
Toezegging: Wethouder Verhoeven zegt toe de kostendekkendheid van 
leges voor aanvragen onderzoek bodemkwaliteit wordt bij het verslag aan te 
geven 
 

Mw. v.d. Brand Wat is de stand van zaken rondom de voortgang rond de doorgaande weg in 
Riel (geluid en afspraken met de werkgroep).? 

Wethouder v. Groenendaal Toezegging: Wethouder Van Groenendaal vóór de komende commissie 
informatie te verstrekken over de voortgang rond de doorgaande weg in Riel 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 

 

 
 
 

Verslag commissie Ruimte  
d.d. 15 juni 2011 

  

   

 

 5

(geluid en afspraken met de werkgroep). 
Dhr. C. Zwartendijk De gevel isolatie op de Tilburgseweg wordt op korte termijn aangepakt. 

Vraag dhr. de Laat: of de leges kostendekkend zijn wordt bij het verslag 
beantwoord. Er wordt hemelwater opgevangen maar er zijn nog geen 
voorbeelden landelijk bekend van hergebruik van hemelwater.  
Vraag dhr. v.d. Hout: we hebben alleen energiegegevens over de gebouwen 
die de gemeente zelf beheerd.  

Dhr. de Laat Toezegging: De heer De Laat zegt toe voorbeelden door te geven van 
geslaagde projecten voor hergebruik van hemelwater. 

Dhr. v.d. Hout Er moeten toch gegevens beschikbaar zijn over energieverbruik pompen 
rioolgemaal en gemeentelijke gebouwen. 

Wethouder Verhoeven Toezegging: Wethouder Verhoeven zegt toe uitgebreid antwoord te geven 
op de vraag wat het energieverbruik bij de overige gemeentelijke gebouwen 
is. Bij het verslag wordt aangegeven wanneer de uitkomsten van dit 
onderzoek beschikbaar zijn. 
Toezegging: Wethouder Verhoeven zegt toe bij het verslag aan te geven 
wat de maatregelen zijn die zijn getroffen naar aanleiding van het CO2 
onderzoek (p 29), ook wordt aangeven of ouders op de hoogte zijn gebracht. 

Dhr. Gaveel Vraag dhr. v.d. Sanden: Het kan zijn dat de gemeente Tilburg een ander 
contract heeft afgesloten met afvalverwerker Atero dan de gemeente 
Goirle. Dit is middels een aanbesteding gebeurd. Tilburg heeft misschien een 
gunstiger contract afgesloten. 

Voorzitter Concludeert dat het voorstel als A-stuk kan worden doorgeleid. 
 
 
 
Agendapunt 5 Grenscorrectie Tilburg 

 
Dhr. Swaans Dit is een prima stuk waar de VVD achter kan staan. 
Dhr. Rittimon Het is opmerkelijk dat Tilburg veel grond krijgt en Goirle minder. Hoe kan dit? 
Mw. v.d. Brand Waar gaat de opbrengst van € 500.000,- naar toe? 
Wethouder Verhoeven Vraag dhr. Rittimon: het verschil in grond wordt financieel geregeld. Goirle 

krijgt grond en een geldbedrag en Tilburg krijgt alleen grond.   
Wethouder v.d. Heijden Er is 2 jaar geleden een besluit genomen waar het geld naar toe gaat.  
Voorzitter A-Stuk 
 
Agendapunt 6 Raadsvoorstel Integraal Beheer Openbare Ruimte (IBOR) 
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Dhr. v.d. Hout Heeft 2 vragen. Met name over toereikendheid budget 2011.De beleidsnota 
gaat uit van het budget 2011 maar moet in de raad vastgesteld worden voor 
de periode 2012-2015. Waarom is dit niet afgestemd? 

Dhr. v.d. Sanden Vraagt met name naar relatie met investeringsbudget voor onderhoud wegen. 
Zit het bedrag van 1,4 miljoen voor groot onderhoud wegen in het budget? 
We gaan naar kwaliteitsniveau B. Dit zal meetbaar moeten worden. 

Mw. Naaijkens VVD stemt in met dit plan. Legt nadruk op betrekken bewoners. Deze hebben 
eigen verantwoordelijkheid en inbreng. Vraagt aandacht voor financiering 
uitbreiding areaal. 

Mw. Eikelenboom Vindt het goed dat er een Plan van Aanpak is. Vindt dat voor beeldkwaliteit A 
moet worden gekozen. Niveau B mag geen eindstation zijn. Teleurgesteld 
over de invulling van burgerparticipatie. Kan met meer lef, ambitie en ruimte 
voor creativiteit. Burgerparticipatie is een kans om de kwaliteit te verhogen. 

Dhr. v.d. Kamp Blij met het voorstel. Heeft diverse vragen. Bewoners zijn nu niet tevreden. Is 
duidelijk waar die problemen liggen? Wat is de inhoud van bestekken? Hoe 
kan grip worden gehouden op uitvoering werk? Komt er een ander beeld van 
groen in het centrum? Vraagt aandacht voor kosten areaal uitbreiding. Welke 
werkzaamheden worden opgenomen in de integrale bestekken? Zou het een 
beter plan vinden als er een proefperiode wordt ingesteld. 

Dhr. de Rooij Heeft diverse vragen. Vraagt zich af of de raad de niveau's moet aangeven.. 
Vraagt naar grote verschil tussen de begroting en de berekende kosten van 
pagina 20 notitie. 
Vraagt om meer durf als het gaat om burgerparticipatie. 

Wethouder v. Groenendaal De diverse onderhoudswerkzaamheden worden gecombineerd in een integraal 
bestek. We moeten wel de financiële toestand in acht nemen. Het 
kwaliteitsniveau moet passen in het budget. De burgerparticipatie wordt in 
de loop der tijd verder uitgebreid. We beginnen hiermee klein maar eindigen 
groot. 

Mw. Mastenbroek We hebben een proef gedaan met de bestekken die ondersteund worden door 
beeldmateriaal bij het grasonderhoud. 

Dhr. v.d. Hout Maar dan ga je toch meten als je een proef doet. Toch kiezen we hier voor 
integrale zichtbestekken.  

Mw. Mastenbroek Er is wel gekeken naar de meting 

Dhr. v.d. Kamp Dan zien we graag de ervaringen hiervan terug.  

Dhr. v.d. Hout Is het eens met dhr. v.d. Kamp. We zien graag de ervaringen in deze nota 
terug over de metingen.  

Dhr. Gaveel De hele specifieke zaken zoals bijv. boombestek wordt hier buiten gelaten. 
Mw. Mastenbroek De werkzaamheden worden in integrale bestekken opgenomen. Specifieke 

werkzaamheden worden niet opgenomen. Op de Hovel wordt ingezet op een 
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hoog kwaliteitsniveau. Indien het budget toereikend is wordt er incidenteel 
extra werk uitgevoerd bijv. extra vegen. Vraag dhr. v.d. Sanden: 1,4 miljoen 
is voor de wegen. Dit is budget voor vervanging en het budget voor groot 
onderhoud zit niet in de begroting. Het B-niveau wordt niet gehaald met de 
budgetten maar wel door een betere aanbesteding enz. 

Dhr. v.d. Ven Is er een differentiatie mogelijk in het kwaliteitsniveau? 
Mw. Eikelenboom De huidige waardering is een 5,9. Dit vinden wij niet voldoende. Uit de 

antwoorden is het twijfelachtig of we wel een B-niveau kunnen halen.  
Dhr. Poos Er is een goede handhaving vanuit de gemeente nodig. Een aanbesteding is 

een goed instrument. Echter hoe denkt u de controle aan de gemeentekant op 
de uitvoering te gaan doen. Het CDA heeft hier zorg over. 

Dhr. Swaans We hebben 1,8 miljoen. Er is 3 miljoen nodig en het probleem zit hem bij de 
wegen. Vraagt aandacht voor financiering uitbreiding areaal. 

Mw. Mastenbroek Er is wel naar differentiatie gekeken op bijv. het bedrijventerrein. Qua 
oppervlakte is dit echter relatief veel kleiner dus hier is niet voor gekozen. 
Wat houdt de B variant in? Hiervoor zijn lijsten en de beschrijving wordt 
ondersteund door beelden.  

Dhr. Poos Hebben we wel mensen in huis die de controle kunnen uitvoeren? Dit zien we 
in het stuk niet terug. 

Dhr. Gaveel We hebben inmiddels ervaring opgedaan met zichtbestekken. Er komt geen 
uitbreiding van toezichthouders. Kwaliteitsniveau B is een goed 
uitgangspunt. 

Mw. v.d. Brand Is het wel haalbaar? Dadelijk stellen we variant B vast en is er geld tekort. 
Dat hebben we bij het eerdere plan in 2003 ook gezien en daar hebben we 
niets aan als raad.  

Dhr. de Rooij Is het eens met mevrouw van de Brand. We gaan aan de slag maar waar 
eindigen we? We willen graag voordeel zien in dit stuk en het moet concreter 
gemaakt worden.  

Mw. Mastenbroek We schatten in dat het B-niveau haalbaar is. Als de aanbestedingen niet goed 
uitvallen dan komen we op een lager kwaliteitsniveau. 

Dhr. Gaveel De kengetallen zijn gebaseerd op het B-niveau. 
Dhr. Poos Wil meer gevoel bij de keuze voor niveau B. Ik hoor teveel het woord 

waarschijnlijk bij deze nota. Het CDA wil graag een betere onderbouwing.  
Dhr. v.d. Kamp Constateert dat er veel punten van zorg zijn uitgesproken over deze nota. Hij 

stelt voor om een proefperiode af te spreken. Graag ziet hij een concrete lijst 
van werkzaamheden opgenomen in het bestek.  

Dhr. Swaans We zullen het met 1,8 miljoen moeten doen. 
Wethouder v. Groenendaal Vraag dhr. Poos We hebben maar een beperkt budget. We denken dat we het 

hiermee gaan halen.  
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Vraag dhr. v.d. Kamp: Een aanbesteding wordt gedaan voor meerdere jaren. 
En proefperiode instellen voor bijv. een jaar is dus niet verstandig.  

Dhr. v.d. Hout De beleidsnota gaat over een periode van 2012 – 2015. Het raadsvoorstel 
kan worden gewijzigd in 2012. Dit heeft onze voorkeur. 

Wethouder v. Groenendaal Toezegging: Wethouder Van Groenendaal zegt toe dat na anderhalf jaar 
(halverwege de periode) de werkwijze iBOR te evalueren. 
Toezegging: Wethouder Van Groenendaal zegt toe bij het bestek aan te 
geven welke taken moeten worden verricht. 
 

Dhr. v.d. Kamp Een evaluatie is geen proefperiode waar ik om gevraagd heb. Ik heb hier 
zorgen over. 

Voorzitter B-stuk 
 
 
Agendapunt 7 Verslag Commissie Ruimte van 11 mei 2011 

 

 Hierover zijn geen vragen 
 
 
Agendapunt 8 Inlichtingen college van burgemeester en wethouders 

Wethouder Verhoeven Wethouder Verhoeven deelt mee dat naar aanleiding van het 
bestemmingsplan Akkerweg-Poppelseweg achteraf is gebleken dat de 
termijn voor besluitvorming in de raad was doorgeschoven naar 1 juli. 
Eerdere informatie duidde op 1 juni, waardoor tijdens de 
raadsvergadering van 31 mei is aangedrongen op snelle afhandeling. 

 
 
Agendapunt 9 Vragen college van burgemeester en wethouders 

Dhr. de Rooij De brief over de voortgang klimaatbeheersing gemeentehuis van april jl. 
bevreemdt het CDA. In 2010 hebben we ingestemd met het raadsvoorstel. Er 
is toen 1,3 miljoen gevoteerd en er is gezegd dat er direct gestart moest 
worden met vervanging. Het blijkt nu in 2011 dat er nog steeds niets 
gebeurd is en dat er een tekort is van 6 ton. Hoe kan dit? De heer De Rooy 
vraagt naar een toelichting op de raadsinformatie over het Klimaatsysteem in 
het gemeentehuis. Hij spreekt zijn zorg uit over de stijging van de kosten en 
de vertraging. 
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Wethouder Verhoeven Het betreft hier een gecompliceerd project. De oplossing is ingewikkeld en 
betreft veel aspecten. Ook de bedrijfsvoering moet tijdens de vervanging 
gewoon door gaan. Daarom komt er nu een gedegen onderzoek. Dit 
onderzoek wijst uit dat er grote verschillen zitten in de aannames en de 
werkelijke kosten. We kijken op basis van de markt of die een oplossing 
heeft voor onze doelstelling.  

Dhr. de Rooij Constateert dat we een jaar verder zijn en er nog niets is gebeurd.  
Wethouder Verhoeven Er is al wel veel gebeurd alleen heeft er nog geen uitvoering plaatsgevonden. 
Mevr. v.d. Brand Is het eens met de heer de Rooij. Men is bij de raad aangekomen omdat het 

twee voor twaalf was. Men kon de winter zo beslist niet meer door. Dadelijk 
zijn we inmiddels twee winters door en er is nog niets gedaan. 

 
Agendapunt 10. Stukken ter kennisname 

Mw. van de Brand Mevrouw Van den Brand vraagt of het mogelijk is om in de volgende 
commissie terug te komen op de uitspraak Bestemmingsplan Buitengebied. 
Met name waar het De Rielsedijk betreft. Hoe gaan we hier verder mee om? 
Welke richting gaat de gemeente uit? 

Wethouder Verhoeven Wethouder Verhoeven zegt toe te bekijken of het procedureel juist is om dit 
aan de hand van een memo hierover in de volgende commissie te spreken. De 
volgende commissie wordt dit onderwerp geagendeerd. 
Toezegging: er komt een memo over dit onderwerp. 

 
Agendapunt 11. Rondvraag 

 Er zijn geen vragen 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.55 uur. 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
31 augustus 2011 
 
Voorzitter     de griffier 

 
 
 
 
Mevrouw M. de Groot      Dhr. B. van ‘t Westeinde 
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Datum 
commis-
sie 

Wat Wie Uiterste 
afdoenings-
datum 

Feitelijke 
Afdoenings-
datum 

Wijze afdoening 

15-juni 2011 Jaarstukken: Wethouder Verhoeven zegt toe binnen de reguliere 
rapportages over de planning van woningbouwprojecten (bijlage 
burap) de consequenties van wijzigingen (voortgang en (financiële) 
risico's van projecten) aan te geven. 
 

Wethouder 
Verhoeven 

November 2011 November 2011 Bij tweede burap (en daarna) 

15-juni 2011 Jaarstukken: Wethouder Verhoeven zegt toe de vraag van de heer 
De Laat over de voorzieningen die zijn getroffen reserveringen 
klimaatbeleid (p35 jaarstukken) bij het verslag te beantwoorden 

Wethouder 
Verhoeven 

Bij Verslag  In 2010 geen gebruik gemaakt van de reserveringen 
t.b.v. het klimaatbeleid.  

15-juni 2011 Jaarstukken: Wethouder Verhoeven zegt toe dat wanneer er 
aanvragen zijn voor STIKA (Stimuleringskader Groen-Blauwe 
diensten) dit bij het verslag wordt gemeld 
 

Wethouder 
Verhoeven 

Bij Verslag  Vanuit het STIKA-budget is een bijdrage betaald aan 
de intergemeentelijke veldcoördinator Kempenland. 
Zijn taak is het om boeren te enthousiasmeren. Tot nu 
heeft dit nog niet geleid tot aanvragen.  

15-juni 2011 Wethouder Verhoeven zegt toe de stand van zaken van de 
subsidieaanvraag gevelisolatie in Riel wordt bij het verslag 
gegeven. 
 

Wethouder 
Verhoeven 

Voor commissie 
Ruimte in september 

Uiterlijk 31-8-2011 Raadsinformatiebrief zal z.s.m. maar in ieder geval 
tijdig voor behandeling in de commissie ruimte van 31 
augustus 2011 worden verstuurd. 

15-juni 2011 De heer De Laat zegt toe voorbeelden door te geven van geslaagde 
projecten voor hergebruik van hemelwater. 

De heer de 
Laat 
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Datum 
commis-
sie 

Wat Wie Uiterste 
afdoenings-
datum 

Feitelijke 
Afdoenings-
datum 

Wijze afdoening 

15-juni 2011 Milieujaarverslag: Wethouder Verhoeven  zegt toe de 
kostendekkendheid van leges voor aanvragen onderzoek 
bodemkwaliteit wordt bij het verslag aan te geven 
 

Wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag  Zie bijgaande notitie voor alle antwoorden inzake het 
Milieujaarverslag 

15-juni 2011 Milieujaarverslag: Wethouder Verhoeven  zegt toe antwoord te 
geven op de vraag wat het energieverbruik bij de overige 
gemeentelijke gebouwen is. Bij het verslag wordt aangegeven 
wanneer de uitkomsten van dit onderzoek beschikbaar zijn. 
 

Wethouder 
Verhoeven 

Biij verslag 
st.v.z./planning 
verdere 
beantwoordong 

 Zie bijgaande notitie voor alle antwoorden inzake het 
Milieujaarverslag 

15-juni 2011 Milieujaarverslag:  Wethouder Van Groenendaal vóór de komende 
commissie informatie te verstrekken over de voortgang rond de 
doorgaande weg in Riel (geluid en afspraken met de werkgroep). 

Wethouder van 
Groenendaal 

Volgende commissie  Zie bijgaande notitie voor alle antwoorden inzake het 
Milieujaarverslag 

15-juni 2011 Milieujaarverslag: Wethouder Verhoeven zegt toe bij het verslag 
aan te geven wat de maatregelen zijn die zijn getroffen naar 
aanleiding van het CO2 onderzoek (p 29), ook wordt aangeven of 
ouders op de hoogte zijn gebracht.  

Wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag  Zie bijgaande notitie voor alle antwoorden inzake het 
milieujaarverslag. 

15-juni 2011 Rondvraag: Weethouder Verhoeven zegt toe te bekijken of het 
procedureel juist is om dit aan de hand van een memo in de 
volgende commissie over bestemmingsplan Buitengebied te 
spreken. De volgende commissie wordt dit onderwerp geagendeerd.

Wethouder 
Verhoeven 

Volgende commissie   



Toezeggingenlijst  
 
 

 
Verslag commissie Ruimte 15 juni 2011 
 
 
 

  

   

 

 12

Datum 
commis-
sie 

Wat Wie Uiterste 
afdoenings-
datum 

Feitelijke 
Afdoenings-
datum 

Wijze afdoening 

11-mei 2011 Een afschrift van het antwoord op de brief van de firma Paulissen 
aan de commissie wordt door het college zoals gebruikelijk aan de 
raad gestuurd. Voor de raadsvergadering worden de antwoorden 
zoveel als mogelijk ook al aan de raad gezonden 

Wethouder 
Verhoeven 

 Week 26 Afschrift antwoordbrief aan firma Paulissen wordt aan 
de raad gestuurd. 

30-mrt 2011 De afwegingsnotitie Woningbouwprogramma wordt op zo kort 
mogelijke termijn gepland. De wethouder zorgt dat de termijn kan 
worden vermeld in het verslag. 

Wethouder 
Verhoeven 

Termijn bij verslag: 
sept/okt 2011 

 De afwegingsnotitie zal in september of oktober aan 
de raad worden aangeboden 

19-mei-10 Kort wordt gekeken naar de "Handreiking toerekening leges en 
tarieven"om de mogelijkheden voor legesaanpassing duurzaam 
bouwen te bezien. M. van den Hout levert informatie aan. 

Wethouder 
Verhoeven/M. 
van den Hout 

    De informatie is door de heer M. van den Hout 
aangeleverd op 1 juli. 16-9: Wethouder Verhoeven 
komt de volgende commissie met nadere informatie. 
16-2-2011: Wethouder Verhoeven geeft aan ernaar te 
streven bij het verslag antwoord te geven. 

17-nov-08 Bekijken of de buurtauto meegenomen kan worden als nieuw GVVP 
komt 

Wethouder van 
Boxtel 

Bij opstellen nieuw 
vervoersplan 

  Niet in 2009 voorzien 
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Van: Erik Schellekens [ESchellekens@esri.nl] 
Verzonden: vrijdag 10 juni 2011 10:21 
Aan: Westeinde, Berry van 't 
Onderwerp: Vragen Milieujaarverslag 
 
Ik heb enkele schriftelijke vragen over het Milieujaarverslag 2011. 
Pagina 7 Project propaantanks. 
Het doel was om alle propaantanks in Goirle te controleren. Er was uitgegaan van 15 propaantanks en 
uiteindelijk zijn het er 45 geworden. Was bij de gemeente niet bekend dat er 45 propaantanks in de gemeente 
aanwezig zijn? Zijn er mogelijk nog meer propaantanks waarvan het bestaan niet bekend is bij de gemeente. 
  
Pagina 8 Integraal project “Tijvoort” 
Van het totaal aanwezige bedrijven op Tijvoort was vooraf 15% niet bij de gemeente bekend. Waarom waren 
deze bedrijven niet bekend bij de gemeente? Zou de gemeente op de hoogte moeten zijn van de aanwezigheid 
van alle bedrijven binnen de gemeente? 
   
Pagina 22 Inzamelresultaten 
Vanaf 1-1-2010 wordt verpakkingsmateriaal verplicht gescheiden ingezameld. Zijn de inzamelresultaten hiervan 
bekend? Zijn deze resultaten meegenomen in tabel 7? 
 
 
  
De antwoorden op de vragen van Erik Schellekens over Pagina 22 Inzamelresultaten zijn als volgt. 
  
Vanaf 1-12-2009 wordt verpakkingsmateriaal verplicht gescheiden ingezameld.  
 Zijn de inzamelresultaten hiervan bekend? 
Ja. In 2010 is er tijdens het eerste inzamelingsjaar in totaal afgerond 186,1 ton ingezameld. 
Hiervan is ca. 15,5 ton ingezameld via de Milieustraat en 170,6 ton bij de inzamelpunten bij de winkels in Goirle 
en Riel. 
  
 
Zijn deze resultaten meegenomen in tabel 7? 
Ja. De resultaten zijn meegenomen in de tabel, onder de noemer 'Grof afval Milieustraat': 'plastic'. Het betreft 
hier 8,1 kg/inwoner, zoals dat totaal in de gemeente is ingezameld. 
 
 

mailto:ESchellekens@esri.nl
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Raadsinformatie   
 
 

Aan  Commissie Ruimte 
Portefeuillehouder Wethouder Verhoeven 
Onderwerp  aanvulling Milieujaarverslag 
Datum 14-06-11 
Afschrift aan  

 
 

 
Het in gebruik hebben van een propaantank valt onder het Activiteitenbesluit (in het verleden onder het 
Besluit voorzieningen en installaties). Voordat een propaantank in gebruik wordt genomen, geldt een 
meldingsplicht. Aanvullend op het stuk uit het milieujaarverslag kan worden gesteld: 
 
Bij het opstarten van het project bleek echter al spoedig dat niet alle propaantanks waren opgenomen in 
het overzicht. 
Er is in eerste instantie uitgegaan van 15 propaantanks. Met behulp van luchtfoto's opgevraagd via de 
applicatie Flexiweb/Geoweb van de gemeente Goirle, de internetsite van Google maps met Streetvieuw, 
het raadplegen van milieudossiers, en de verwachting dat in gebieden waarin zonder aardgasleiding 
wellicht toch propaantanks aanwezig zouden kunnen zijn, is het aantal adressen, waarop propaantanks 
aanwezig zouden kunnen, zijn uitgebreid tot 45. Op 37 adressen bleek uiteindelijk bij controle een 
propaantank aanwezig, waarbij op 1 adres 2 tanks bij dezelfde eigenaar in gebruik waren. De oorzaak 
van het verschil is:  

1. Niet alle tanks waren gemeld. 
2. Een aantal propaantanks waren onderdeel van de milieuvergunning en zijn daarom niet apart in 

Stramis opgenomen. In het kader van het project is besloten om deze adressen wel te bezoeken 
en alleen de voorschriften voor de propaantank te controleren.  
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3. Niet alle adressen waren in Stramis opgenomen. Het betreffen vooral burger woningen met 
oude milieudossiers (er verandert immers weinig in deze gevallen). Deze zijn in het verleden 
foutief of onterecht niet in Stramis opgenomen. 

Er is zodanig veel tijd en moeite gestoken in het achterhalen van alle propaantanks dat naar alle 
waarschijnlijkheid alle propaantanks in kaart zijn gebracht. Indien met enige regelmaat het project wordt 
herhaald, kan worden geborgd dat alle propaantanks bij de gemeente bekend zijn en dat wordt voldaan 
aan de voorschriften voor het gebruik van een propaantank.  
In het Milieujaarverslag stond vermeld dat van het totaal aantal aanwezige bedrijven op Tijvoort vooraf 
15% niet bij de gemeente bekend was.  
 
Inmiddels is het project Tijvoort helemaal afgerond en zijn de conclusies gewijzigd. Gebleken is dat van 
het totaal aantal aanwezige bedrijven op Tijvoort (184) 60% vooraf bekend was en 40% niet. Van deze 
40% had ruim 10% (20 bedrijven) zich in het kader van de milieuwetgeving ten onrechte niet gemeld bij 
de gemeente. De overige 30% betrof zogenaamde type A-inrichtingen (volgens het Activiteitenbesluit) die 
weinig milieurelevante activiteiten verrichten. Deze inrichtingen hebben geen verplichting om een melding 
te doen aan het bevoegd gezag bij oprichting of wijziging. Toezicht en handhaving in het kader van milieu 
zijn bij deze inrichtingen minder relevant. 
 
Om het inzicht in de vestiging van nieuwe bedrijven in Goirle te verbeteren zodat bedrijven die zich ten 
onrechte niet melden eerder achterhaald kunnen worden, zal in 2011 gebruik gemaakt worden van 
gegevens van starters en nieuwe inschrijvingen in de Kamer van Koophandel.  
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